
 

Police, 23 września 2024 r.  

 

 

Protokół Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury  

Rady Powiatu w Policach 

w dniu 23 września 2024 r. 

 

I. Obecność 

Liczba członków komisji  - 7 radnych 

Obecnych na posiedzeniu komisji  - 5 radnych 

 

II. Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

5. Warunki funkcjonowania SOSW Nr 1 dla Dzieci Niepełnosprawnych Ruchowo im. Marii 

Grzegorzewskiej w Policach z uwzględnieniem przeprowadzonych i planowanych 

inwestycji. 

6. Informacja o ostatecznych wynikach naboru do szkół powiatowych na rok szkolny 

2024/2025. 

7. Opracowanie priorytetów budżetowych Komisji Edukacji i Kultury na 2025 rok. 

8. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach w zakresie pracy 

komisji. 

9. Sprawy różne. 

10. Wnioski i oświadczenia. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1-3. 

Przewodnicząca komisji powitała obecnych. Stwierdziła quorum.  

Został przedstawiony i jednogłośnie przyjęty porządek posiedzenia. 

 

Ad 4. 

Przyjęty przez członków komisji został protokół Nr 4/2024 z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

Ad 5. 

Pan Dyrektor Ryszard Budzisz zapoznał członków komisji ze strukturą placówki i jej 

funkcjonowaniem.   

Poinformował, że w tym roku szkolnym naukę rozpoczęło 202 uczniów, w tym 

35 wychowanków będzie w grupach wychowawczych. 

Zatrudnionych jest 97 pedagogów, 53 osoby z administracji i obsługi. 

Przedstawiono także miejscowości, z których pochodzą uczniowie 4 – inne województwa niż 

zachodniopomorskie, miasto Police – 101, Szczecin – 40, Powiat Policki – 128. 

Właściwie nie ma większych problemów. Nie udało się otworzyć oddziału Szkoły Branżowej 

II stopnia oraz Szkoły Policealnej. 

Pani Jolanta Pisarska zauważyła, że w grupach wychowawczych nie ma dostatecznej pomocy 

asystentów, w związku z tym dzieci są odsyłane (sugeruje się im, że powinny na weekendy 

wyjeżdżać do domu, pomimo, że chcą zostać). Poza tym 1 września dostaliśmy 1% 

motywacyjnego pomimo tak ciężkiej pracy oraz braku wsparcia ze strony chociażby 

pielęgniarki, której w placówce w weekend nie ma. 



 

Pani Beata Chmielewska zapytała, czy były naciski ze strony Zarządu dotyczące ograniczenia 

wysokości motywacyjnego. 

Pani Skarbnik poinformowała, że napisała pismo do jednostek, aby rozpatrzyć sposób 

przydzielania dodatku motywacyjnego. Dodała „Nie czuję się, abym dała dyspozycje, że 

trzeba to zrobić. Była to tylko prośba o rozpatrzenie takiej możliwości”. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że nie zamierza ograniczać nikomu dodatku motywacyjnego. 

Wszyscy otrzymują ten dodatek co dwa miesiące za wykonaną pracę. Za okres wakacji 

wszyscy nauczyciele otrzymali 1 %, a dyrektorzy 10%. 

Pan Wicestarosta zadał pytanie, czy w ostatnim czasie ktoś został w placówce zwolniony, czy 

wynagrodzenia zostały w jakimś stopniu zmniejszone i czy placówka pracuje prawidłowo 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym i aneksem do niego? 

Pan Dyrektor Ryszard Budzisz odpowiedział, że nikogo nie zwolnił, ewentualnie nie 

przedłużył umów podpisanych na czas określony. Chodzi o dwie asystentki, do których nie 

widział potrzeby dalszego zatrudniania. Dodatek motywacyjny wypłaciłem tak jak już 

wcześniej wyjaśniałem. Natomiast placówka pracuje zgodnie z planami zawartymi 

w stosownych dokumentach. 

Pan Zbigniew Pokrzywiński zadawał szereg pytań organizacyjnych, na które odpowiedzi 

udzielał pan Dyrektor (m.in. o godziny nadliczbowe nauczycieli – wychowawcy w grupach 

wychowawczych pracują na „gołych” etatach, nauczyciele różnie niektórzy mają 18 godzin, 

a niektórzy półtora etatu – wynika to z potrzeb związanych z arkusza organizacyjnego). 

Pan dyrektor odpowiedział na wszystkie pytania zadawane przez członków komisji. 

 

Ad 6. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i Kultury pani Marta Szczepańska przedstawiła 

informację uzupełniając ją odpowiedziami na zadawane pytania. 

         

 
Aneks Nr 1 2024/2025 

 

Liczba uczniów 

  OP SP SPdP SBI LO T LO3 Razem 

ZS 0 329 0 174 552 139 45 1239 

SOSW 1 12 109 13 50 18 0 0 202 

SOSW Tanowo 0 20 40 0 0 0 0 60 

MOW 0 4 0 26 0 0 0 30 

         

 
Aneks Nr 1 2024/2025 

 

Liczba oddziałów 

 

OP SP SPdP SBI LO T LO3 Razem 

ZS 0 16 0 6 26 7 3 58 

SOSW 1 3 24 4 10 3 0 0 44 

SOSW Tanowo 0 8 4 0 0 0 0 12 

MOW 0 1 0 2 0 0 0 3 

        

117 

         

 

Internat/gr. wych. 

 

ZS 

SOSW 

1 

SOSW 

T MOW 

    L. 

wychowanków 162 35 25 35 

    l.  Grup 6 3 5 4 

    



 

         

 

Aneks Nr 1 2024/2025 

 

Szkoła/Placówka 

Pracownicy 

administracji               

i obsługi                  

(liczba etatów) 

Nauczyciele                 

(liczba osób) 

 

ZS 55,75 126 

 

SOSW Nr 1 53,25 97 

 

SOSW Tanowo 12,25 34 

 

MOW 9,75 25 

 

PPP 6 25 

 

Ad 7. 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Policach na posiedzeniu w dniu 23 września 

2024 roku przyjęła jednomyślnie priorytety budżetowe na rok 2025: 

 

 zakończenie działań związanych z „Koncepcją racjonalnego wykorzystania obiektów 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Policki”, 

 uruchomienie Branżowego Centrum Umiejętności. 

 

Ad 8. 

Komisja procedowała następujące projekty uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Polickiego na 2024 rok, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok,  

 zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego 

na lata 2024 – 2035, 

Na pytania członków komisji odpowiedzi udzielała pani Skarbnik Anna Piasecka-Grzegorek.  

 

Ad 9. 

W sprawach różnych przewodnicząca przypomniała, że kolejne posiedzenie komisji odbędzie 

się 16 października br. w siedzibie Starostwa. 

 

Ad 10. 

Wniosków i oświadczeń nie przedstawiono. 

 

Ad 11. 

Posiedzenie zostało zakończone. 


